
$ 17 Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor enligt stadgarna g 33:

Framtida investering i fiber. Styrelsens förslag utifrån arbetsgruppens utredning:
Efter en extra föreningsstämma den 19 januari 2019 tillsattes en arbetsgrupp som skulle utreda

finansieringen av en investering i fiber. Per Palm, sammankallande i gruppen, redogjorde för
arbetsgruppens förslag (bilaga 2). Diskussion fördes om fördelar och nackdelar och om huruvida

tidigare omröstningsbeslut är upphävt eller inte. Per Palm slog fast att tidigare beslut annullerades på

extrastämman den 19 januari. Åsikter framlades om öppen och stängd fiber. Den sammanlagda

summan för stängd resp. öppen fiber under fem år jämfördes och diskuterades. Ett förslag framfördes

att medel ur dispositionsfonden ska användas för att betala delar av kostnaden för fiberinstallation.
¡ En omröstning hölls om stämman kunde anta arbetsgruppens förslag. Majoriteten av

stämmodetagarna svarade ja. Arbetsgruppens förstag om installation av Tetia öppen fiber
med baspaket för TV antogs därmed.

o Ytterligare en omröstning hölls om stämman ansåg att medel ur dispositionsfonden ska

användas till att delfinansiera fiberinstallation. Det skulle innebära att överskjutande belopp

från 2018 = 265 000 kr + försäljning av fonder 245 000 = 510 000 kr skulle användas rill deta

ändamåI. Föreningen skulle då stå för drygt hälften av investeringskostnaden och

medlemmarna skulle betala 4 500 kr per lägenhet som ett engångsbelopp. Det ska också finnas

möjlighet att låna beloppet av föreningen och betala en månatlig ränta. Majoriteten av

stämmodeltagarna svarade ja på detta och förslaget att föreningen ska finansiera delar

av fiberinstallationen antogs därmed.

$ 18 Stämmans avslutande

Ordförande avslutade mötet.
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